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convenients d’ordre tècnic que la Mutual demos
tri, i que entén que el Dr. Roseli no ha demostrat, 
és pot fer que el Sindicat deixi d’aprovar aquest 
projecte i si s’aprova la Mutual tindrà que aten- 
dre el parer manifestai per l’Assemblea.

Intervé el Dr. Figa, el qual explica molt deta- 
lladament tota la gènesi del projecte i analitza tota 
l’orientació seguida per la Comissió, presenta to
tes les objeccions que poden fer-se i dóna els ar- 
guments que té la Comissió per cada una i remar
ca especialment l’inconvenient esmentat pel doctor 
Roseli de qué tothóm esperará á ingressar a les 
ultimes edats i contradiu aquest criteri amb la di
ferencia de quotes que es paguen segons la major 
edat.

Acaba el Dr. Figa dient que l’Assemblea del 
Sindicat pot aprovar aquest projecte, car el Sin
dicat pot crear una nova branca de previsió i  la 
Mutual sois ha.de fer que adaptar-la al seu Re- 
glament.

Intervé el Dr. Puig i Sais, el qual opina que ac- 
ceptant com accepta que hom esperará a ingressar 
a les edats altes resultará que els invàlids no in- 
gressaran i en canvi per l’aportació d’invalidesa 
s’haurien de pagar els no invàlids ingressats a 
Vellesa, amb la qual cosa resultaría perjudicada la 
Mutual. Acaba el Dr. Puig demanant com a de
legai de Barcelona que es mediti molt aquest pro
jecte i cas que es prengui en consideració que es 
concedeixi un termini prudencial per a poder fer 
una àmplia informació.

El Dr. Roseli contesta al Dr. Mestre i Puig que 
la práctica els dirà qui té raó; contesta també al 
Dr. Figa, dient-li que si els joves paguen menys 
és que tenen més temps per a formar-se el capital,
i, finalment, contesta al Dr. Puig i Sais, dient-li 
que la Mutual no en pot sortir mai perjudicada 
perqué l’aportació que es calcula és la que s’obtí 
actualment per promig a la Mutual pel rise dels 
socis de més de 68 anys.

Rectifiquen els Drs. Puig i Sais i Figa i a con
tinuado intervé el Dr. Aguadé, que recordant la 
Junta del Partit de Barcelona redama una forma 
de discussió més àmplia per aquest assumpte i que 
es concedeixi per fer-ho un termini per infomar- 
se i estudiar aquest projecte. Afirma, després, que 
creu que els subsidis de vellesa s’haurien d’equi
parar ais d’invalidesa i així quedarien en bona 
part resoltes totes les objeccions que s’han fet.

Torna a intervenir el Dr. Pujadas, el qual diu

que creu que aquest projecte. ha estât ja suficient- 
ment discutit en diverses Assemblees perquè es. 
pugui resoldre en aquesta. Diu que no es pot par
tir del principi del Dr. Roseli de què no s’ingres- 
sarà fins a les . edats altes, perquè llavors,- lògica- 
ment, en totes les branques de previsió hom no 
s’hi acolliria fins a les vigilies del rise i això, na- 
turalment, en la pràctica, no succeeix.

Aclareix el Dr. Pujades que amb l’Asseguran- 
ça de Vellesa no es renuncia res, sino que es con- 
verteix un subsidi per un rise eventual com és 
la invalidesa per una pensió fixa de vellesa.

Intervenen de nou ds Drs. Puig i Sais, Roseli 
i Sellas, els quais insisteixen en els punts de vista.

El Dr. Mundi intervé i comença elogiant la 
tasca de la Comissió i demana que s’ajorni.el pro
jecte per un any, durant el qual es farà una àm
plia informació.

Novament intervé el Dr. Figa, el qual explica 
el Dr. Aguadé els motius pels quals la Comissió 
entén que no poden augmentar-se les pensions de 
vellesa. Referent a l’ajornament que s’ha proposât 
diu que s’han de tenir présents els treballs que 
s’han fet durant dos anys i la gran informació que 
s’ha fet des del B u t l l e t ì , i manifesta que l’ajor- 
nament del projecte seria la seva mort.

La Presidència fa el resum i dóna compte d’una 
proposició que s’ha presentai i que diu :

“ Els sotasignats proposen que el projecte de 
Vellesa s’ajorni fins a la vinent Assemblea i, men- 
trestant, s’obri una àmplia informació entre els 
associais.— Signen : Drs. , Aguadé, Montanyà i 
Sierra.”

El Dr. Pujadas diu que, cas d’aprovar-se la 
proposició, entén que l’Assemblea hauria de no- 
menar la Comissió que ho estudiï, car creu que 
la que ho ha estudiat fins ara ha acabat ja la seva 
comesa.

Parlen a favor de la proposició els Drs. Monta
nyà i Aguadé i en contra el Dr: Pareja.

No havent-hi altra intervenció, es posa, a vqta- 
ció la proposició en votació nominal, que demana 
el Dr. Canal, i queda aprovada la proposició per 
38 vots a favor i 28 en contra, i, en conseqüènr 
cia ajornat el projecte per un any. La Presidèn
cia ha votât amb la majoria.
. El .Dr. Pujadas, en nom propi, i el Dr. Figa, 
anuncia que renuncia al càrrec de la Comissió i 
entén que procedeix que es nomeni una nova Co
missió per tal de fer els nous estudis.


